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ZAPISNIK 
sa 18. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 1. juna 2017. godine 
 
 Sjednica je počela u 10:10 časova. 
 Predsjedavao je Vujica Lazović, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Predrag Sekulić, Filip Vuković, Branko Čavor, Petar 
Smolović, Jovanka Laličić i Genci Nimanbegu. 
 Poslanika Genci Nimanbegua, u skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne 
Gore, na početku sjednice zamijenio je poslanik Adrijan Vuksanović. 
 Imajući u vidu održavanje sjednice Skupštine, predsjednik Odbora, ukazao je da će 
Odbor zasijedati tokom dana u zavisnosti od planirane dinamike rada plenarne sjednice, kao i 
da će dnevni red biti proširen sa amandmanima ukoliko budu podnijeti na neke od predloga 
zakona koji su na dnevnom redu sjednice Skupštine. 
  Sjednici su, u skladu sa članom 67 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne Gore, u svojstvu 
predstavnika predlagača, prisustvovali: Jovo Rabrenović, generalni direktor Direktorata za 
razvoj nacionalnog brenda i zaštitu potrošača u Ministarstvu ekonomije;  Novo Radović, 
generalni direktor Direktorata za poreski i carinski sistem u Ministarstvu finansija; Milanka 
Otović, generalna direktorica Direktorata za imovinsko-pravne poslove u Ministarstvu 
finansija; dr Šaleta Đurović, predsjednik Savjeta Agencije; Darko Grgurović, izvršni direktor 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost i Nikola Rakočević, poslanik. 

Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  

 Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
DNEVNI RED: 

 
1. Predlog zakona o nacionalnom brendu; 

2. Razmatranje (osam) amandmana na Predlog zakona o nacionalnom brendu koje je podnio 

poslanik, Nikola Rakočević; 

3. Predlog zakona o dopuni Zakona o administrativnim taksama, koji je podnijela grupa 

poslanika; 

4. Predlog zakona o izmjenama Zakona o državnom premjeru i katastru nepokretnosti; 

5. Razmatranje amandmana na Predlog zakona o taksama na upotrebu duvanskih proizvoda 

i elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim objektima, koji su podnijele 

poslanice Jovanka Laličić i Marta Šćepanović; 

6. Izvještaj o radu Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost sa 

Finansijskim izvještajem Agencije za 2016. godinu i Izvještajem o izvršenoj reviziji 

finansijskih iskaza Agencije za 2016. godinu; 

7. Utvrđivanje predloga odluka o imenovanju dva člana Savjeta Agencije za elektronske 

komunikacije i poštansku djelatnost 

8. Razmatranje amandmana na Predlog zakona o taksama na upotrebu duvanskih proizvoda 

i elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim objektima, koji je podnio poslanik, 

Genci Nimanbegu  i  

9. Tekuća pitanja. 
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Prva tačka-  PREDLOG ZAKONA O NACIONALNOM BRENDU 
 
Predsjednik Odbora, Vujica Lazović, podsjetio je da je Vlada Crne Gore, na 19. sjednici od 

30. marta 2017. godine, utvrdila Predlog zakona o nacionalnom brendu i isti je dostavljen 
Odboru 11. maja 2017. godine. 

Uvodno obrazloženje o Predlogu zakona o nacionalnom brendu dao je mr Jovo 
Rabrenović, generalni direktor Direktorata za razvoj nacionalnog brenda i zaštitu potrošača u 
Ministarstvu ekonomije. 
 

Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Predstavnik predlagača u uvodnom obrazloženju, upoznao je Odbor da će se Predlogom 

zakona o nacionalnom brendu urediti oblast razvoja  nacionalnog brenda, postaviti jasne 
osnove i definisati ključni akteri u razvoju nacionalnog brenda, kao i regulisati upotreba 
elemenata  vizuelnog identiteta  nacionalnog brenda, a sve u cilju povećanja prepoznatljivosti 
Crne Gore u svijetu i njenog adekvatnog pozicioniranja u svijesti inostrane javnosti i na 
inostranom tržištu. Ukazano je da su ciljevi donošenja Zakona, između ostalih, valorizacija 
istrorijskog, kulturnog i društvenog bogatstva i njihove upotrebne vrijednosti, zatim doprinos 
prevazilaženju jaza između razvijenih i nerazvijenih područja, kroz izbalansirani regionalni 
razvoj, kao i uvođenje pojednostavljenih procedura i približavanje EU standardima na 
principima održivog razvoja nacionalnog brenda. 

Na Odboru je konstatovano da će nacionalni brend zasnovan i razvijen na pravnim 
materijalnim i nematerijalnim vrijednostima Crne Gore doprinijeti prestižu i ugledu države u 
inostranstvu, stvarajući pozitivan imidž države, čineći je atraktivnom i privlačnom turistima i 
investitorima, stvarajući dodatnu vrijednost za crnogorske proizvode i usluge, a u cilju 
povećanja izvoza, imajući u vidu da dobro pozicioniran nacionalni brend podstiče razvoj 
nacionalne ekonomije i stvara pozitivnu sinergiju nacionalnih vrijednosti. 

Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji Predlog zakona o nacionalnom brendu. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Petar Smolović. 
 
Druga tačka- RAZMATRANJE (OSAM) AMANDMANA NA PREDLOG ZAKONA O 
NACIONALNOM BRENDU koje je podnio poslanik 

- Nikola Rakočević                                                                (osam)     (00-35/17-2/2) 

Poslanik, Nikola Rakočević, u svojstvu podnosioca amandmana, obrazložio je suštinu 
predloženih izmjena. Generalni direktor Direktorata za razvoj nacionalnog brenda i zaštitu 
potrošača u Ministarstvu ekonomije, Jovo Rabrenović, kao predstavnik predlagača zakona, 
prihvatio je navedene amandmane. Odbor je, nakon izjašnjavanja, odlučio da podnese Skupštini 
sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

Poslanik Nikola Rakočević u svojstvu podnosioca amandmana obrazložio je suštinu 
predloženih izmjena i dopuna. 
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(I) Predstavnik predlagača zakona prihvatio je amandmane koje je podnio poslanik Nikola 
Rakočević.  
 

(II) Odbor je podržao navedene amandmane i konstatovao da isti postaju sastavni dio teksta 

Predloga zakona.  

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Petar Smolović. 
 
Treća tačka- PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O ADMINISTRATIVNIM 
TAKSAMA, KOJI JE PODNIJELA GRUPA POSLANIKA 
 
 Predsjednik Odbora, Vujica Lazović, podsjetio je da je Predlog zakona o dopuni Zakona 
o administrativnim taksama, koji je podnijela grupa poslanika, usmjeren Odboru 31. maja 2017. 
godine. 

Uvodno obrazloženje o Predlog zakona o dopuni Zakona o administrativnim taksama, 
koji je podnijela grupa poslanika, dala je poslanica, Jovanka Laličić. 

Sjednici je, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine, prisustvovao generalni direktor 
Direktorata za poreski i carinski sistem u Ministarstvu finansija, Novo Radović, koji je 
obavijestio Odbor da nije u mogućnosti da iskaže stav o predloženoj dopuni, imajući u vidu da 
do momenta održavanja sjednice Odbora nije bilo stava Vlade o predloženom rješenju. 

Odbor je, nakon izjašnjavanja, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Odbor se upoznao sa razlozima za predlaganje dopune Zakona o administrativnim 

taksama, saopštenim u uvodnom obrazloženju predstavnice predlagača, kojima se, polazeći od 
inicijative udruženja roditelja Crne Gore, predlaže da administrativnu taksu za izdavanje 
pasoša ne plaćaju lica do navršene 21. godine života. 

Sjednici je, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine, prisustvovao generalni direktor 
Direktorata za poreski i carinski sistem u Ministarstvu finansija, koji je obavijestio Odbor da nije 
u mogućnosti da iskaže stav o predloženoj dopuni, imajući u vidu da do momenta održavanja 
sjednice Odbora nije bilo stava Vlade o predloženom rješenju. 

Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji Predlog zakona o dopuni Zakona o administrativnim taksama. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanica Jovanka Laličić 
 
Četvrta tačka- PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O DRŽAVNOM PREMJERU I 
KATASTRU NEPOKRETNOSTI 
 

Predsjednik Odbora, Vujica Lazović, podsjetio je da je Vlada Crne Gore, na  22. sjednici 
od 20. aprila 2017. godine, utvrdila Predlog zakona o izmjenama Zakona o državnom premjeru i 
katastru nepokretnosti i isti je dostavljen Odboru 11. maja 2017. godine. 

Uvodno obrazloženje o Predlogu zakona o izmjenama Zakona o državnom premjeru i 
katastru nepokretnost dala je Milanka Otović, generalna direktorica Direktorata za imovinsko-
pravne poslove u Ministarstvu finansija, nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi je učestvovao poslanik, Petar Smolović. 
 

Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
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I Z V J E Š T A J 

Odbor se upoznao sa razlozima za predlaganje izmjena Zakona o državnom premjeru i 
katastru nepokretnosti, saopštenim u uvodnom obrazloženju predstavnika predlagača, koje su 
predložene u cilju usklađivanja pojedinih odredbi ovog zakona sa odredbama Zakona o 
upravnom postupku, koji će se primjenjivati od 1. jula 2017. godine.  

 
Na Odboru je iskazano očekivanje da će usklađivanje navedenog zakona sa Zakonom o 

upravnom postupku doprinijeti i ubrzavanju postupaka koji se odnose na eksproprijaciju. 
 
Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 

usvoji Predlog zakona izmjenama Zakona o državnom premjeru i katastru nepokretnosti. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Branko Čavor. 
 

Peta tačka- RAZMATRANJE AMANDMANA NA PREDLOG ZAKONA O TAKSAMA NA 
UPOTREBU DUVANSKIH PROIZVODA I ELEKTROAKUSTIČNIH I AKUSTIČNIH 
UREĐAJA U UGOSTITELJSKIM OBJEKTIMA, koji su podnijele poslanice 

-  Jovanka Laličić i Marta Šćepanović                                     (jedan)     (6-03/17-1/2). 

Sjednici je, u svojstvu predstavnika predlagača zakona, prisustvovao Novo Radović, 
generalni direktor Direktorata za poreski i carinski sistem u Ministarstvu finansija. 

Poslanica, Jovanka Laličić, u svojstvu predstavnice podnosioca amandmana, obrazložila 
je suštinu predloženih izmjena na Predlog zakona o taksama na upotrebu duvanskih proizvoda 
i elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim objektima. 

     Generalni direktor Direktorata za poreski i carinski sistem u Ministarstvu finansija, Novo 
Radović, kao predstavnik predlagača prihvatio je navedeni amandman.  

 
     Odbor je, nakon izjašnjavanja, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Poslanica Jovanka Laličić u svojstvu podnosioca amandmana obrazložila je suštinu 

predložene dopune. 
 
(III) Predstavnik predlagača zakona prihvatio je amandman koji su podnijele poslanice 

Jovanka Laličić i Marta Šćepanović.  
 

(IV) Odbor je podržao navedeni amandman i konstatovao da isti postaje sastavni dio teksta 

Predloga zakona.  

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanica Jovanka Laličić. 
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Šesta tačka- IZVJEŠTAJ O RADU AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU DJELATNOST SA FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM AGENCIJE ZA 2016. GODINU 
I IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENOJ REVIZIJI FINANSIJSKIH ISKAZA AGENCIJE ZA 2016. 
GODINU 
 
 Predsjednik Odbora, podsjetio je da je Izvještaj o radu Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost sa Finansijskim izvještajem Agencije za 2016. godinu i 
Izvještajem o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza Agencije za 2016. godinu usmjeren Odboru 4. 
maja 2017. godine. 
 Takođe, podsjetio je da je Parlamentarna budžetska kancelarija dostavila poslanicima, 
prikaz finansijskih izvještaja nezavisnih regulatornih tijela u odnosu na finansijske planove za 
2016. godinu, koji uključije i ovu Agenciju, a, takođe, je dostavljen i prikaz Izvještaja o radu 
Centralne banke Crne Gore za 2016. godinu čiji sastavni dio čine i uporedni podaci za period 
2007-2016. godina, što može biti od pomoći prilikom razmatranja, kako izvještaja nezavisnih 
regulatornih tijela, tako i izvještaja Centralne banke Crne Gore. 

U vezi sa navedenim izvještajem, saopštio je, da je Agencija, 30. maja 2017. godine, 
dostavila dopunu Predloga Izvještaja o radu Agencije za elektronske komunikacije i poštansku 
djelatnost za 2016. godinu. Dostavljena dopuna odnosi se na sprovođenje nadzora u oblasti 
poštanskih usluga u 2016. godini. 
 Takođe, saopštio je da je Vlada Crne Gore, na osnovu člana 5 stav 1 tačka 3 Zakona o 
elektronskim komunikacijama dala Mišljenje na Izvještaj Agencije, kojim, između ostalog, 
ukazuje da: 

Vezano za postupanje nadzornika Agencije ukazano je na sistemski problem, budući da 
nadzornici nemaju ovlašćenja da podnose prekršajne naloge sudu (7.4.5. – Postupci vođeni u 
2016. godini po osnovu izdatih prekršajnih naloga nadzornika – str. 163 Izvještaja o radu 
Agencije). 
  Uvidom u dostavljeni Finansijski izvještaj Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost za 2016. godinu utvrđeno je da je Agencija poslovnu 2016. godinu završila 
sa dobiti u iznosu od 1,26 mil. €.  

U napomenama izvještaja nezavisnog revizora navedeno je da postoje određeni sudski 
postupci u kojima se Agencija pojavljuje i kao Tužena i kao Tužilac. Navedeno je da Agencija 
nije izvršila rezervisanja po navedenim sporovima jer ne očekuje negativne efekte po istim iako 
su u pitanju višemilionski sporovi, zbog čega je skrenuta pažnja u revizorskom mišljenju. 

Ministarstvo finansija, kao i više puta do sada, ukazuje na značaj rješavanja problema 
oko naplate deficita univerzalnog servisa koji ugrožava položaj i održivost funkcionisanja 
poštanskog sistema i dovodi u pitanje održivost univerzalne poštanske usluge, koja je 
definisana kao javni interes države. 
 

Nakon uvodnih napomena, uvodno obrazloženje o Izvještaju o radu Agencije za 
elektronske komunikacije i poštansku djelatnost sa Finansijskim izvještajem Agencije za 2016. 
godinu i Izvještajem o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza Agencije za 2016. godinu dao je 
Šaleta Đurović, predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku 
djelatnost. 
 Sjednici je povodom navedene tačke dnevnog reda prisustvovao i Darko Grgurović, 
izvršni direktor Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Vujica Lazović, Petar Smolović i Jovanka Laličić. 
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Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost 

upoznao je Odbor da je Agencija u 2016. godini sprovodila aktivnosti u skladu sa 
nadležnostima propisanim Zakonom o elektronskim komunikacijama i Zakonom o poštanskim 
uslugama a koje se odnose na razvoj sektora elektronskih komunikacija, uvedene regulatorne 
mjere, kvalitet univerzalnog servisa u sektoru elektronskih komunikacija, dodijeljene 
ograničene resurse, razvoj tržišta poštanske djelatnosti, ostvarivanje i kvalitet poštanske usluge 
kao i ostvarivanje prava i zaštite interesa korisnika elektronskih komunikacija i poštansih 
usluga. U odnosu na pokrivenost stanovništva signalom mobilnih mreža, naveo je da se Crna 
Gora može porediti sa najrazvijenijim zemljama Evrope imajući u vidu da tri operatera na 
tržištu telekomunikcija ističu pokrivenost od 99%. Istakao je da je Agencija u 2016. godini 
nastavila aktivnosti vezane za postupke analize relevantnih tržišta sa ciljem procjene stepena 
efikasnosti kao i aktivnosti vazanih za upravljanje radio-frekvencijskim spektrom i brojevima. 
Takođe, upoznao je Odbor da o stepenu razvoja elektronskih komunikacionih mreža u Crnoj 
Gori, najbolje govori ocjena Američke privredne komore gdje je 93% članica za 
telekomunikacionu infrastrukturu dalo ocjenu „veoma dobar“.  

Polazeći od mišljenja Vlade Crne Gore na Odboru je konstatovano da je uvidom u 
Izvještaj o finansijskom poslovanju, Agencija poslovnu 2016. godinu završila sa dobiti od 1,26 
mil €.  Osvrćući se na izvještaj o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza na Odboru je konstatovano 
da finansijski iskazi prikazuju istinito i objektivno stanje i rezultate poslovanja u skladu sa 
računovodstvenim propisima uz skretanje pažnje da Agencija vodi materijalno značajne sudske 
sporove pred Osnovnim, Višim i Privrednim sudom kao i da nije izvšila rezervisanja po 
navedenim sporovima. Takođe, Odbor se upoznao i sa dopunom Izvještaja o radu Agencije, 
koja se odnosi na sprovođenje nadzora u oblasti poštanskih usluga u 2016. godini. 

Odbor je konstatovao da je Agencija u 2016. godini ostvarila ukupan prihod u iznosu 
5.484.290 € što je  20,1% više od planiranih, dok su rashodi ostvareni u iznosu od 4.506.501,56€ 
što je za 6,99% više od planiranih.  Imajući u vidu navedeno, predsjednik Savjeta Agencije je 
saopštio da se dobit Agencije koja je prikazna u izvještaju razlikuje od dobiti koja je navedena u 
mišljenju Vlade s obzirom da je usklađena sa Finasijskim planom za 2016. godinu, kao i da je 
umanjena za troškove investicija i isplata kredita zaposlenima za riješavanje stambenih potreba 
i da ista iznosi 1,08 mil. €. 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: mapiranje elektronske 
infrastrukture, dostupnost besplatnog širokopojasnog interneta i besplatne pristupne tačke u 
gradovima sjevernog regiona Crne Gore, implementaciju frekvencijskog spektra od 700 MHz 
(digitalna dividenda), naknade troškova univerzalnog poštanskog servisa kao i jedinstveni 
evropski broj za hitne slučajeve imući u vidu da je samo oko 15% građana Crne Gore upoznato 
sa postojanjem ovog broja. Takođe, članove Odbora je interesovalo da li Agencija vodi odvojeno 
računovodstvo za poštanske usluge i elektronske komunikacije.  

Odbor je, nakon rasprave, sa sedam glasova ″za″ odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
sljedeći  

 
Z A K LJ U Č A K 

Usvaja se Izvještaj o radu i Finansijski izvještaj Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost za 2016. godinu.  

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik, Vujica Lazović.  
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Sedma tačka- UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKA O IMENOVANJU DVA ČLANA 
SAVJETA AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST 
 

Imajući u vidu planiranu dinamiku rada Skupštine Crne Gore, kao i obaveze članova 
Odbora u vezi sa tim, na Odboru je dogovoreno da se utvrđivanje predloga odluka o 
imenovanju dva člana Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost, 
odgodi za nastavak sjednice. 
 

 *     *     * 

Sjednica je prekinuta u 11:10 časova. 

*     *     * 

 Sjednica je nastavljena 1. juna 2017. godine, u 12:30 časova.  
 Predsjedavao je Vujica Lazović, predsjednik Odbora.  
 Nastavku sjednice prisustvovali su poslanici: Predrag Sekulić, Filip Vuković, Branko 

Čavor, Petar Smolović i Jovanka Laličić. 
Poslanik Genci Nimanbegu, zbog obaveza na plenarnoj sjednici, nije prisustvovao 

nastavku sjednice Odbora. 
 
Sedma tačka- UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKA O IMENOVANJU DVA ČLANA 
SAVJETA AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST 
 

Predsjednik Odbora, podsjetio je da je: 
 

U skladu sa dogovorom, nakon održanog konsultativnog saslušanja prijavljenih 
kandidata na Javni konkurs za imenovanje dva člana Savjeta Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost na 17. sjednici Odbora, održanoj 17. maja 2017. godine, 
potrebno da Odbor predloži Skupštini dva člana Savjeta. 

S tim u vezi, napomenuo je da je neophodno da Odbor pristupi glasanju, odnosno, 
utvrđivanju predloga odluka, koje će biti  proslijeđene u dalju skupštinsku proceduru. 

U skladu sa navedenim, obavijestio je članove da će  biti podijeljeni glasački listići, na 
kojima je potrebno zaokružiti redni broj ispred imena dva kandidata za koje, član Odbora, 
smatra da trebaju da budu predloženi za članove Savjeta Agencije. 
 
Deveta tačka - TEKUĆA PITANJA  
 

Predsjednik Odbora, Vujica Lazović,  
 
 obavjestio je članove Odbora da je Udruženje privrednih društava za privređivanje igara 

na sreću “Montenegro Bet“ dostavilo mogući Predlog izmjena i dopuna Zakona o igrama na 

sreću (broj 00-63-7/17-44), koji je takođe dostavljen svim poslanicima. 

 

 podsjetio je članove Odbora da im je putem pisarnice dostavljen dopis HETA ASSET 

RESOLUTION doo Podgorica (broj: 00-63-7/17-38/2), u vezi sa primjenom Zakona o konverziji 

kredita u švajcarskim francima CHF u eure EUR. 
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 obavjestio je Odbor da je usmjeren Godišnji izvještaj o radu Komisije za hartije od 
vrijednosti i stanju na tržištu hartija od vrijednosti za 2016. godinu i podsjetio da će isti biti 
razmotren kad bude dostavljen  i Izvještaj o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza Komisije. 

 

 podsjetio je članove Odbora, da u susret posjeti, Komisiji za vanjsku trgovinu i carine 
Predstavničkog doma parlamentarne Skupštine Bosne i Hercegovine, koja je planirana za 30. 
jun 2017. godine, na jednoj od prethodnih sjednica dogovoreno je da u delegaciji Odbora budu 
poslanici: Predrag Sekulić, Branko Čavor i Jovanka Laličić. S obzirom da poslanik, Predrag 
Sekulić zbog obaveza u Parlamentarnoj skupštini Savjeta Evrope neće biti u mogućnosti da 
prisustvuje sastanku u Sarajevu, predsjednik Odbora ukazao je da je neophodno odrediti 
novog člana delegacije.  

U vezi sa navedenom posjetom, na Odboru je dogovoreno da treći član delegacije ispred 
Odbora za ekonomiju, finansije i budžet bude poslanik, Filip Vuković. 

Takođe, obavjestio je Odbor da je Ministarstvo ekonomije, u skladu sa članom 68 
Poslovnika Skupštine, dostavilo informaciju o ekonomskoj saradnji između Crne Gore i BiH 
(broj: 00-63-7/17-30/3). 

 

*     *     * 

Sjednica je, zbog obaveza poslanika na plenarnoj sjednici prekinuta u 12:40 časova. 

Dogovoreno je da ista bude nastavljena u 14:15 časova. 

*     *     * 

Sjednica je nastavljena 1. juna 2017. godine u 14:15 časova.  
Predsjedavao je Vujica Lazović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Predrag Sekulić, Filip Vuković, Branko Čavor, Petar 

Smolović, Jovanka Laličić i Genci Nimanbegu. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
 

Sedma tačka- UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKA O IMENOVANJU DVA ČLANA 
SAVJETA AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST 
 

 Predsjednik Odbora, saopštio je, da se nastavlja sa procedurom u vezi utvrđivanja 
predloga odluka o imenovanju dva člana Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost. Takođe, saopštio je, da u skladu  sa Poslovnikom Skupštine, Odbor 
odlučuje većinom glasova prisutnih poslanika. 

Takođe, podsjetio je da su podijeljeni glasački listići, na kojima je potrebno zaokružiti 
redni broj ispred imena dva kandidata za koje, član Odbora, smatra da trebaju da budu 
predloženi za članove Savjeta Agencije. 

 
Odbor je, nakon glasanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da za 

člana Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost imenuje kandidata 
Šefkiju Murića. 

Odbor je, nakon glasanja, sa pet glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da za člana 
Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost imenuje kandidata Zorana 
Sekulića. 
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Shodno navedenom, Odbor je odlučio da Skupštini Crne Gore, dostavi predloge za 
imenovanje dva člana Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djeltanost. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik, Branko Čavor. 

 
Osma tačka- RAZMATRANJE AMANDMANA NA PREDLOG ZAKONA O TAKSAMA NA 
UPOTREBU DUVANSKIH PROIZVODA I ELEKTROAKUSTIČNIH I AKUSTIČNIH 
UREĐAJA U UGOSTITELJSKIM OBJEKTIMA, koji je podnio poslanik,  
                -      Genci Nimanbegu                                                           (jedan)     (16-03/17-1/8)     
 

Poslanik, Genci Nimanbegu, u svojstvu predstavnika podnosioca amandmana, 
obrazložio je suštinu predloženog amandmana na Predlog zakona o taksama na upotrebu 
duvanskih proizvoda i elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim objektima.  

Predstavnik Vlade, odnosno predlagača Zakona nije prisustvovao sjednici Odbora. 
Odbor je, nakon izjašnjavanja, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

Poslanik Genci Nimanbegu u svojstvu podnosioca amandmana obrazložio je suštinu 
predložene izmjene. 
 
(I) Odbor je sa sedam glasova ,,za“ podržao navedeni amandman i predložio Skupštini da 
ga usvoji.  
(II) Predstavnik Vlade, odnosno predlagača Zakona nije prisustvovao sjednici Odbora. 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Petar Smolović. 

 
 
 

*     *     * 
Sjednica je završena u 14:30 časova. 

*     *     * 

 

 
Broj: 00-63-07/17- 
 
SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA                                            PREDSJEDNIK ODBORA  
Demir Mujević. s.r.                                                                       Prof. dr Vujica Lazović, s.r. 
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18. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 

održana 1. juna 2017. godine 
 

REZULTATI GLASANJA 

                                                            O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 
PREDLOG ZAKONA O 
NACIONALNOM BRENDU 

Vujica Lazović 
Predrag Sekulić 
Filip Vuković 
Branko Čavor 
Petar Smolović 
Jovanka Laličić  
Genci Nimanbegu 

/ / 

PREDLOG ZAKONA O 
DOPUNI ZAKONA O 
ADMINISTRATIVNIM 
TAKSAMA, KOJI JE 
PODNIJELA GRUPA 
POSLANIKA 

Vujica Lazović 
Predrag Sekulić 
Filip Vuković 
Branko Čavor 
Petar Smolović 
Jovanka Laličić  
Genci Nimanbegu 

/ / 

PREDLOG ZAKONA O 
IZMJENAMA ZAKONA O 
DRŽAVNOM PREMJERU I 
KATASTRU 
NEPOKRETNOSTI 

Vujica Lazović 
Predrag Sekulić 
Filip Vuković 
Branko Čavor 
Petar Smolović 
Jovanka Laličić  
Genci Nimanbegu 

/ / 

IZVJEŠTAJ O RADU 
AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU DJELATNOST 
SA FINANSIJSKIM 
IZVJEŠTAJEM AGENCIJE ZA 
2016. GODINU I 
IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENOJ 
REVIZIJI FINANSIJSKIH 
ISKAZA AGENCIJE ZA 2016. 
GODINU 

Vujica Lazović 
Predrag Sekulić 
Filip Vuković 
Branko Čavor 
Petar Smolović 
Jovanka Laličić  
Genci Nimanbegu 

/ / 
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Tabela „GLASANJA“ za izbor dva člana Savjeta Agencije za elektornske komunikacije i poštansku djelatnost 

            Kandidati  
  
Odbor 

Šefkija 
Murić 

Zoarn 
Sekulić 

Velibor 
Šaban 

Predrag 
Boljević 

Vladan 
Đukanović 

Predrag 
Vujović 

Miroslav 
Krunić 

Dejan 
Jovanović 

Vujica Lazović +   +    
 
 

Predrag Sekulić + 
+ 
 

      

Filip Vuković + +      
 
 

Jovanka Laličić + +       

Branko Čavor + +      
 
 

Petar Smolović 
+ 
 

+       

Genci 
Nimanbegu 

+   +     

 
UKUPNO 

 
7 5  2     

 
 


